
Bestyrelsesmøde den 1. februar 2018 hos Knud 

Afbud Jens Skovly 

 

Status på vejbelysning, vi afventer at SEAS udfører arbejdet. 

Parkeringsregulativ er stadig gældende, Vordingborg kommune droppede det nye efter masser af 

indsigelser fra lokalråd og foreninger. 

Hvordan hænger kontingent sammen?  

De faste udgifter forbundet med at have en forening 

Vedtagne udgifter til snerydning og pasning af fællesarealer 

Vedtaget udgift til opsparing til vej samt fællesareal  

Kontingent i 2018. Bestyrelsen foreslår uændret 2400 kroner. 

Robert fremviste regnskab og budget for 2018 

Indkald til generalforsamlig, dato med mere. Hytten er kun ledig den 18. marts kokken 10:30, så den satser 

vi på. Robert bestiller hytten. 

Hvem ønsker genvalg? Revisor har sagt ja, gælder også de to bestyrelsesmedlemmer 

Hvem skal passe grønne arealer? Der er ikke tilfredshed med den hidtidige løsning. Michael kender en der 

måske vil give et tilbud. Formand giver også et bud. 

Rep. af revner i veje? Vi ordner revner i asfalten i løbet af foråret. 

 

 

 


